

通告

2022 年海逸球会锦标赛

邀请会员报名参加

尊敬的会员：

诚邀您参加将于 10 月 29 日（星期六）、30 日（星期日）举办的 2022 球会锦标赛。
赛事安排详情如下：

第一场： 10 月 29 日 中午 12:30 湖景场（#1-9） 和荔枝场（#19-27）；
第二场： 10 月 30 日 上午 10:00 湖景场（#1-9） 和翠谷场（#10-18）；

参赛资格： 仅限会员（限额 128 人）；
比赛形式： 比杆赛：分男子组，女子组及长青组-60 及 60 岁以上（不设青少年组）；
奖品： 奖杯和奖品；
打球费用： 报名费人民币 400 元/人（球僮球车费按正常收费）；
报名截止日期： 10 月 26 日（星期三）下午 4 点；

1. 所有报名必须通过前台并在登记时交付报名费（现金或挂账）。
2. 分组及球僮安排由球会统筹，所有球手球僮一对二，不可自行组队及预定球僮。
3. 比赛当天如有试场的，不允许打比赛场地。

欢迎会员报名参加此次活动，请在报名截止日期 10 月 26 日（星期三）下午 4 点之前提交申请表至球会预订处。申请表可在出发台及前台领取。

若有任何疑问，请与黎立群女士或李兰英女士查询，联系方式：

lilianli@hpgclub.com 或 0769-8581 8080 分机 698 或 LauraLi@hpgclub.com 137 1312 0457。

球会经理：田星华
2022 年 10 月 1 日

Harbour Plaza Golf Club

2022 Club Championship

Dear Members,

Please join the 2022 Men's and Women's Club Championship on October 29th (Saturday) and October 30th (Sunday).
Our schedule is as follows:

First Round: 12:30pm (29th) Lake Course (#1-9) & Lychee Course (#19-27)
Second Round: 10:00am (30th) Lake Course (#1-9) & Valley Course (#10-18)

Eligibility: Members Only (Maximum 128 pax)
Format: Stroke Play
(Divided into Gentlemen, Ladies and Seniors Groups-60 years old and above; No Juniors Group)
Awards: Trophy and Prizes
Charge: 400RMB Entry fee (Normal charge for golf cart and caddie)
Entry Deadline: October 26th, Wednesday, 16:00 P.M.

1. All registrations must go through the front desk and settle the entry fee by cash or by account at registration.
2. Pairings and caddies will follow the Club arrangement and all players will share caddie.
3. You may not play the tournament course on the day of the event.

Interested members should enroll before October 26th, Wednesday, 16:00 P.M. *Tournament Registration Forms* are located at both the *Front Desk* and the *Starter's Area*.

Please contact Ms. Lilian Li or Ms. Laura Li for any questions or details at lilianli@hpgclub.com or 0769 8581-8080 Ext. 698 or LauraLi@hpgclub.com 137 1312 0457.

Club Manager: Tim Shaver
October 1st, 2022